
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Margecanoch konaného dňa 21.09.2015 

 

Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Ing. Ľubomír Fidler 

  Marián Keruľ 
 
K bodu číslo 1 – Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Petrik. Privítal poslancov na 
zasadnutí OZ, uznal obecné zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Podľa pozvánky  
predložil návrh programu zasadnutia OZ: 

1. Otvorenie zasadnutia   

2. Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola uznesenia 

4. Pripomienky a návrhy občanov 

5. Spoločné zariadenia obce Margecany – podanie žiadosti o NFP 

6. Došlé žiadosti  

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Schválenie uznesenia 

10. Záver 

 

Program zasadnutia OZ bol bez pozmeňujúcich návrhov všetkými prítomnými poslancami 

jednohlasne schválený. 

 

K bodu číslo 2 - Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

Starosta obce: 

- navrhol overovateľov zápisnice poslancov Ing.D.Jakubišin a Ing.E.Novotová,  

- do návrhovej komisie navrhol poslancov Mgr.M.Dubeckého a JUDr.Ľ.Šimu 

Predložený návrh schválili všetci prítomní poslanci. 

 

K bodu číslo 3 – Kontrola uznesenia 
Na zasadnutí dňa 17.08.2015 OZ poverilo: 
1. starostu obce podpísaním príkaznej zmluvy č.01SP/2015 k zabezpečeniu spoločného 

verejného obstarávania na poistenie majetku a zodpovednosti za škodu. 

2. starostu obce podpísaním príkaznej zmluvy č. PL/01/SP/2015/PL k zabezpečeniu 

spoločného verejného obstarávania  na nákup zemného plynu. 

3. starostu obce podpísaním príkaznej zmluvy č. PL/01/SP/2015/EL k zabezpečeniu 

spoločného verejného obstarávania  na nákup elektrickej energie. 

 Starosta obce podpísaním všetkých troch príkazných zmlúv poverujúce uznesenia 

splnil. 

Uznesenie č.10/A1 : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia zo zasadnutia OZ dňa 

17.8.2015. 
 

K bodu číslo 4 - Pripomienky a návrhy občanov 

 Na zasadnutí OZ riaditeľka ZŠ s MŠ v Margecanoch PaedDr.E.Mrázová a zástupkyňa 

ZŠ s MŠ RNDr.S.Hricková predložili žiadosť o navýšenie rozpočtu školy v originálnych 

kompetenciách o 2.355 € na dofinancovanie mzdy vrátane odvodov pre ďalšiu 

vychovávateľku školského klubu detí (ŠKD). Svoju žiadosť zdôvodňujú tým, že počet detí 

v ŠKD sa zvýšil na 53 a preto bolo nevyhnutné otvoriť druhé oddelenie ŠKD.  



 Riaditeľka školy zároveň informovala poslancov OZ o čerpaní finančných 

prostriedkov z originálnych kompetencií  na činnosť CVČ, ŠJ a MŠ. 

 Starosta obce upozornil, že pred navýšením rozpočtu je nevyhnutné zmenou VZN 

upraviť dotáciu na žiaka v ŠKD. 

 Ing.Jakubišin navrhol prijať nasledujúce uznesenie.  

Hlasovanie : 7-0-0 
Uznesenie č.10/C1 : OZ súhlasí s prípravou prílohy č.1 k  VZN č.1/2013 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy 

a dieťa školského zariadenia na území obce Margecany v zmysle žiadosti ZŠ s MŠ č.1102 zo 

dňa 21.9.2015. 

Hlasovanie : 7-0-0 
Uznesenie č.10/D1 : OZ poveruje starostu obce vypracovaním návrhu Prílohy č.1 k VZN č. 

1/2013. 

 

K bodu číslo 5 – Spoločné zariadenia obce Margecany – podanie žiadosti o NFP 

 Starosta obce predložil poslancom OZ pripravenú žiadosť o nenávratný finančný 

príspevok v rámci Programu rozvoja vidieka na vybudovanie spoločných zariadení obce 

Margecany. Poslanci OZ súhlasili s pripravenou žiadosťou. 

 Na otázky Ing.D.Jakubišina týkajúcich technického riešenia výstavby spoločných 

zariadení odpovedal starosta obce. 

Hlasovanie : 7-0-0 
Uznesenie č.10/B1 : OZ schvaľuje : 

a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci Programu rozvoja vidieka 

SR 2014-2020 – opatrenie 4 – Investície do hmotného majetku – časť D) vybudovanie 

spoločných zariadení a opatrení - podopatrenie 4.3 – Podpora na investície do infraštruktúry 

súvisiacej s vývojom, modernizáciou, alebo prispôsobením poľnohospodárstva a lesného 

hospodárstva na realizáciu projektu „Spoločné zariadenia obce Margecany“, ktorý je 

realizovaný „obcou Margecany“ v celkovej predpokladanej výške oprávnených 

nákladov 892 503,67 €, 

Hlasovanie : 7-0-0 

Uznesenie č.10/B1 : OZ schvaľuje : 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

Hlasovanie : 7-0-0 

Uznesenie č.10/B1 : OZ schvaľuje : 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci. 

 

K bodu číslo 6 - Došlé žiadosti  

 Do rokovania OZ neboli doručené žiadne žiadosti.   

 

K bodu číslo 7 - Rôzne 

 Ing.Novotová podala informáciu o programe posledného zasadnutia komisie sociálnej, 

školstva, kultúry, mládeže a športu konaného dňa 10.09.2015.  

Členovia komisie jednohlasne navrhli OZ: 

- zaslať návrh na udelenie Ceny predsedu Košického samosprávneho kraja pre Jozefa 

Halcina.  

- zakúpiť tombolu vo výške do 50 € na Margecianske fajnoty. 

Komisia sa tiež zaoberala žiadosťou riaditeľky ZŠ s MŠ v Margecanoch o možnosti 

prenájmu telocvične školy na základe podpísaných nájomných zmlúv. Starosta obce 



upozornil, že obec má vypracované VZN o úhradách za poskytovanie služieb. V bode 

B.5. daného VZN telocvičňa ZŠ s MŠ sa prenajíma za 4 € / 1 hod. Vypracovanie 

nájomných zmlúv na prenájom telocvične je preto neopodstatnené. 

Hlasovanie : 7-0-0  
Uznesenie č.10/A2 : OZ berie na vedomie informáciu predsedu komisie  sociálnej, školstva, 

kultúry, mládeže a športu Ing. Novotovej zo zasadnutia komisie zo dňa 10.9.2015. 

Hlasovanie : 7-0-0  
Uznesenie č.10/B2 : OZ schvaľuje zakúpenie tomboly na Margecianske fajnoty vo výške 50 

€ z kapitoly poslanci. 

Hlasovanie : 7-0-0  
Uznesenie č.10/B3 : OZ schvaľuje podanie návrhu na udelenie Ceny predsedu Košického 

samosprávneho kraja pre Jozefa Halcina . 

 Ing.I.Keruľ prečítal podnet Ing.arch.Petra Jakubišina, bytom Olše č. 437/35, 

Margecany, ktorým Ing.Jakubišin upozorňuje na dlhodobý, zhoršujúci sa stav 

odvádzania zrážkovej vody z verejnej komunikácie na ulici Olše (p.č. 580/12). 

Poslanci OZ sa zhodli na okamžitej potrebe riešiť tento dlhodobý problém odvádzania 

zrážkovej vody na ul.Olše a navrhli rozpočtovým opatrením č.6 vyčleniť na opravu 

kanalizácie na odvádzanie zrážkovej vody sumu vo výške 2000 €. 

Hlasovanie : 7-0-0  
Uznesenie č.10/B4 : OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č.6. 

 Starosta obce informoval o : 

- pracovnom stretnutí prípravného skupiny pre organizovanie Margecianskych fajnôt, 

ktoré sa uskutoční 28.09.2015 o 15:00 hod. v zasadačke OÚ, 

- pracovnom stretnutí poslancov OZ, ktoré sa uskutoční dňa 28.09.2015 o 16:30 hod. 

v zasadačke OÚ, 

- zbernom dvore obce, 

- požiadal poslancov OZ o zasielanie návrhov na zmeny v Územnom pláne obce. 

 

K bodu číslo 8 - Diskusia  

 Na otázku Ing.Novotovej, či je stavba zberného dvora skolaudovaná, starosta OZ 

podal informáciu: 

- o úspešnej ukončenej kolaudácii zberného dvora, 

- o pripravovanom slávnostnom otvorení zberného dvora. 

 

 

Zapísal:  Mgr. Miroslav Dubecký  ........................... 

 

Overovatelia: Ing. Dušan Jakubišin  ........................... 

 

                       Ing. Eva Novotová  ........................... 

 

Ing. Igor Petrik – starosta obce  ........................... 


